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Betreft: reactie op de nieuwe manier van afvalinzamelen 

 

Geachte heer Klijmij – van der Laan, 

Namens de bewoners van de Water- en Grassenbuurt wil ik mijn zorgen uiten over de voorgenomen 

plannen om het afval op een andere manier te gaan inzamelen.  

We hebben een korte inventarisatie gehouden onder onze bewoners om een reactie te vragen op de 

plannen. Daar is uitgebreid op gereageerd. In twee weken tijd hebben ca 70 bewoners hun zorgen 

over de plannen geuit, twee bewoners konden zich wel vinden in het nieuwe plan. 

De reacties tegen de plannen gaan onder meer over: 

1. Zorgen over de afstand die (met name onze oudere) bewoners moeten gaan lopen om het 

restafval naar een ondergrondse container te brengen. 

2. Er is een kaartje in omloop (zie bijlage) waarbij er 4 ondergrondse containers in het Water-

deel komt en 3 in het Grassen-deel. De locaties van deze stippen gaan ten koste van de 

geringe openbare parkeerplaatsen die in onze buurt zijn en het gaat ten koste van het 

openbaar groen. In onze buurt hebben verreweg de meeste bewoners voldoende plek om 

eigen containers op eigen grond neer te zetten. 

3. Er zijn grote zorgen over de kwaliteit van de inzameling van het afval. Omdat de PMD in de 

grijze container niet meer zichtbaar is, is het vermoeden dat er veel restafval in de grijze 

container gegooid zal worden. Dit zal de kwaliteit van de ingezamelde PMD niet ten goede 

komen. 

4. In onze buurt is erg weinig zwerfafval. De ervaring van andere plekken in ons land leert dat er 

bij ondergrondse containers juist veel zwerfafval ontstaat. Zodra de container vol is, wordt 

het afval ernaast gezet. Zeker als er voor iedere keer betaald moet worden. 

Wij begrijpen dat u als gemeente probeert om een zo optimale vorm te vinden om de 

afvalinzameling in onze gemeente te organiseren, met een zo klein mogelijke restafvalstroom, tegen 

de laagst mogelijke kosten. Maar dit mag niet ten koste gaan van de bereikbaarheid voor met name 

oudere bewoners, kwaliteit van het ingezamelde afval en kwaliteit van de buitenruimte. We nodigen 

u of een medewerker van de gemeente van harte uit tijdens een door ons te organiseren 

bewonersavond om te luisteren naar onze bewoners en ze mee te laten denken in de voorbereiding 

van de uitvoering van de nieuwe manier van afvalinzameling. 

 

Met vriendelijke groet, 

Ruud Heijker 

Voorzitter Bewonersvereniging Watergras 

info@watergrasgouda.nl 

www.watergrasgouda.nl  


